
Dz-08.0021.1.37.2019 

 

 

Uchwała Nr 37/115/2019 

Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki 

z dnia 23 września 2019 r. 

 

 

w sprawie: koncepcji obsługi komunikacyjnej inwestycji przy ul. Kwiecistej w zakresie zmiany organizacji 

ruchu. 

 

 

Na podstawie § 3 pkt. 4 lit. c uchwały Nr XCIX/1502/14 Rady Miasta Krakowa z dnia 12 marca 

2014 r. w sprawie: organizacji i zakresu działania Dzielnicy VIII Dębniki w Krakowie (t.j. Dz. U. Woj. 

Mał. z 2019 r. poz. 5470) oraz uchwały Nr II/7/2019 Rady Dzielnicy VIII Dębniki z dnia 8 stycznia 2019 r. 

w sprawie upoważnienia Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki, Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki uchwala,                       

co następuje: 

 

 

§ 1 

        

 Opiniuje się negatywnie koncepcję obsługi komunikacyjnej projektowanej zabudowy 

mieszkaniowej zlokalizowanej przy ul. Kwiecistej w zakresie zmiany organizacji ruchu, polegającej                          

na wprowadzeniu ruchu jednokierunkowego w ciągu ul. Kwiecistej, zawartą w piśmie ViaProjekt                         

Sp. z o.o., Sp. k. znak: V/SK/265/119/2019 z dnia 13.08.2019 r.  

 

§ 2 

  

 Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

 

                                                                                                                 Przewodniczący 

                                                                                              Rady i Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki 

    

                                                                                                                /-/ Rafał Torba 

 

 

 

 

 

 

UZASADNIENIE 

Ulica Kwiecista jest drogą dojazdową do domów oraz prywatnej szkoły. Od czasu otwarcia prywatnej 

szkoły ruch na ulicy Kwiecistej doprowadza do jej blokowania w godzinach przywożenia i odbierania 

dzieci ze szkoły. Uwarunkowania konstrukcyjne ulicy Kwiecistej i jej położenie eliminują wprowadzenie 

proponowanych przez inwestora zmian. Przedstawione rozwiązania doprowadzą do paraliżu 

komunikacyjnego na ww. ulicy. Wskazane przez inwestora propozycje zmian w organizacji ruchu                        

nie zostały zaakceptowane przez mieszkańców, z którymi były przeprowadzone konsultacje.  

   


